

活動預告 - 「掌握最新物流、清關、保險資訊 迎接大灣區商機」研討會 Upcoming Event – Seminar on “Latest Information on Logistics, Customs Clearance and Insurance for Business Opportunities in GBA”

香港海關聯同香港信保局及國際物流平台FreightAmigo將於2023年5月17日舉行一場主題為「掌握最新物流、清關、保險資訊 迎接大灣區商機」的研討會。活動詳情請參閱下文。

Hong Kong Customs, Hong Kong Export Credit Insurance Corporation (HKECIC) and FreightAmigo will hold a seminar titled “Latest Information on Logistics, Customs Clearance and Insurance for Business Opportunities in GBA” on 17 May 2023. Details of the event can be found below.

研討會

聯辦機構：
HKECIC 信保局
FreightAmigo

支持機構：
AEO HONG KONG
Authorized Economic Operator
受海關認可經濟營運商

掌握最新
《物流、清關、保險》資訊
迎接大灣區商機

鄭嘉恒先生
Mr. Scott Cheng
香港信保局業務發展部高級經理
Senior Manager, Business Division,
Hong Kong Export Credit Insurance Corporation

謝凱澄小姐
Ms. Ivy Tse
FreightAmigo 聯合首席執行官兼創辦人
Co-Chief Executive Officer & Co-Founder,
FreightAmigo Services Limited

司徒慕哈小姐
Ms. Grace Szeto
香港海關貿易關係及公共傳訊科高級督察
Senior Inspector,
Office of Trade Relations and Public Communication
Customs and Excise Department

日期：2023年5月17日 (星期三)
時間：下午4時至5時
地點：九龍九龍塘達之路72號創新中心一樓
The Academy, Studio 1&2
語言：粵語
費用：全免

Date：17 May 2023 (Wednesday)
Time：1600 – 1700 hrs.
Venue：The Academy, Studio 1&2, 1/F,
Innovation Centre, 72 Tat Chee Avenue,
Kowloon Tong
Language：Cantonese
Fee：Free



歡迎有興趣人士透過此二維碼於香港信保局登記此研討會。
Interested parties are welcome to register for the seminar with HKECIC through this QR code.

免責聲明：所收集的個人資料有機會用作推廣用途。如有任何疑問，請聯絡香港信保局了解詳情。
Disclaimer: Personal information collected may be used for promotional purpose. Please contact HKECIC if you have any queries.



聯絡我們
Contact Us

✉ aeo@customs.gov.hk

香港海關貿易關係及公共傳訊科
Office of Trade Relations and Public Communication
Customs and Excise Department

